
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2016-07-12 

Tid: Kl 19.30 

Plats: Båthuset, Krägga 

Närvarande: Cassandra Edlund, Anders Franzen, Jens Aldheim, Marcus Larsson, Vahid 

Hagigi. 

Dagordning: 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Genomgång av föregående protokoll 

 

4. Ekonomisk redogörelse 

 Föreningen börjar få in pengar från utskickade fakturor. Vid slutet av månaden kommer vi 

att få lista över obetalda fakturor.  

5. Vägstatus 

 Vägarbetet vid grönlundsvägen är klart. Nicke på 33:an kommer att skicka bekräftelse på 

detta. 

 Klippning av diken är gjorda. Dock kommer vi be entrepinören att inte klippa efter kl22. 

 Peter kommer att närvara vid nästa möte för att diskutera skötseln av vägarna.  

 Vägarna kommer att sladdas, samt klippning av kanter sär de behövs. Sladdningen 

kommer att upprepas med 1-2 veckors mellanrum.  

6. Förfrågan från medlem om nedtagning av träd i slutet på skogsvägen   

 Förfrågan om att röja brandgata har inkommit. Vi kommer att gå förbi platsen för att kolla 

exakt hur mycket som ska röjas, och ta beslut genom samråd med KTEF 

7. Övriga frågor 

 KTEF – Förfrågan inkommit från en medlem där vi är tillfrågad om att bevilja 

bygglov av friggebod. Detta anser vi inte är en fråga som vi ska ta beslut om. 

 

8. Mötet avslutas 

 


